
 

 

Danmarks Brydeforbund 

Referat B-møde fredag den 1. juni 2012  

Tid og sted: kl.:18:30-01:00 på Hotel Domir, Hans Tausens Gade 19, 5000 Odense C 

 

Tilstede: Palle Nielsen formand, Erik Nyblom næstformand, Lene Søberg kasserer, Else Kilgod, 

Amir Lavasani, Kim Tønder og Peter Rafn 

 

1. Forrige referat. 

Underskrevet forrige referat, samt godkendelse af dagsorden. 

 

2. Gennemgang og godkendelse af regnskabet for 2011, samt budget 2012 opfølgning. 

Budgetoverskridelser blev diskuteret og vi skal være bedre til at følge vore budgetter. Visse 

konteringer skulle måske være anderledes, men overordnet set skal vi tænke os godt om. 

Større beslutninger, som koster over kr. 10.000,00 og ikke er budgetteret, skal godkendes 

på et B- møde/korrespondance og referatføres. 

 

3. Ide seminar.  

Program for dagen. Søren Hyllegaard Pedersen, BK Thor vil fortælle om klubbens 

succeshistorie, og om hvordan de bl.a. har kunnet fastholde brydere.  

Palle vil orientere om organisationsforståelse. DB´s visioner og handleplaner. 

Henrik Jern, elite coaching,  

Gruppearbejde om stævnepolitik. Der påtænkes at oprette 2 grupper – en for 

stævnearrangører og en for resten, som kan byde ind med hvad vi kan gøre bedre for vore 

brydere, som ikke lige er oppe på eliteplan. 

Debattere Indkomne forslag 

 

4. R-møde 

Årets Leder 2012, Mike Sidenius, AIR 

Årets Ungdomsklub 2012, AIR  

Årets Seniorbryder 2012, Anders Ekstrøm, BK Thor 

Årets Juniorbryder 2012, Tobias Fonnesbek, Thrott 

Årets Ungdomsbryder 2012, Rajbek Bisultanov, Herning 

Årets Pigebryder 2012, Ida Stuhr, Jyden 

Årets Drengebryder 2012, Mikkel Lassen, Heros 

Klubkontingent og licensgebyr for 2012 - uændret 



De indkomne forslag: 

- Nye medlemsformer under DB vs DIF forslag - DB 

- Bevarelse af DM drenge – Kolding Brydeklub 

 

5. MMA. 

Vi skal have en komite op at stå. På nuværende tidspunkt har vi 2 fra MMA og 2 fra DB og 

vi arbejder på at få et 5. medlem. 

Palle arbejder på at få optaget en MMA klub, Colosseum Århus. DIF kontaktes i juni måned 

2012. 

Vi skal have fastsat kontingent, licens m.m. 

 

6. Støtteforening. 

Det går meget langsomt med tilmeldinger – og endnu værre at få de tilmeldte til at betale. 

 

7. Personsag, lukket punkt. 

 

8. Personsag, lukket punkt 

 

9. Evt. 

Klubkontingenter tages op til debat. 

Frederiksberg Motorik Atletklub bliver informeret om kontingent pr. 1.1.2013 Klubben blev 

den 24.5.2011 godkendt af Frederiksberg Kommune 

 

 

Referent: Else Kilgod 

 

 

 

Godkendt: 

 

 

 

________________________________________________________________________ 

Palle Nielsen, formand        Erik Nyblom, næstformand Lene Søberg, kasserer 

 

 

 

_________________________________________________________________________ 

Else Kilgod  Peter Rafn                 Kim Tønder                 Amir Lavasani 

 

 


